
EESTI KUNDALINI JOOGA ÕPETAJATE ÜHING MTÜ
JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL
ÜHINGU REGISTRIKOOD 80278703
Koosolek toimus: 04.05.2025 kell 10.00-11.30 zoom keskkonnas
Koosolekul osalesid juhatuse liikmed:
Piret Haamer (Sada Ram)
Merylin Pavel (Satya Nirban Kaur),
Heli Rennik Mee (Ram Rai)
Triin Soosaar
Koosolekul osalesid kutsutud ühingu liikmed:
Merle Kann (Siri Vedjot Kaur)

Protokollija: Triin Soosaar
Koosoleku juhatajat ei valitud, lepiti kokku võtta järjest läbi koosoleku päevakorras 
esitatud punktid. Koosoleku lõpus eraldatakse aeg jooksvatele aruteludele.

PÄEVAKORD:
1. Kommunikatsioon ja koduleht.
 Kodulehe Seva .Sevana on soovinud kodulehe arendamisega ühineda Kalli Suga 
( Nishan Priya Kaur) ja Merle Kann (Siri Vedjot Kaur). Arutluse käigus jõuti otsuseni 
luua eraldi koosolek kodulehega seotud teemadel, ajal mil kõik huvilised saavad osaleda. 
Heli loob dialoogi huvilistega ja lepib kokku sobiva aja.
2.Küsimustiku loomine. Arutelu käigus otsustati, et küsitlusega seotud täpsem ülesande 
püstitus jääb sügisesse 2025. Juhul kui leitakse vabatahtlik initsiatiiv varem , tuua 
varasemaks. Heli uurib võimalusel viimase küsitluse kohta infot eelmistelt juhatustelt-
kokkuvõtted ja analüüs mis jõuti teha, kogu info mis võiks olla abiks uue küsitluse 
loomiseks. 
3.Ülevaate andmine tegevustest, mis tehtud raamatu tõlkimisega seoses.- 
Kokkulepitud kuupäevaks ei jõutud raamatuga seotud faile ja infot üle anda uuele 
juhatusele. Üle andmine jääb suure tõenäosusega mai teise poolde. Rahvusvahelisele 
osapoolele on  info  Eesti  uuest kontaktist  edasi antud  ja leping nende poolt edastatud.  
Leping on allkirjastamata Eesti poolt kuniks uuele juhatuse liikmele saab materjalid üle 
antud ja tal on võimalik teemaga ennast kurssi viia. 
4. Projektide ja info üle andmine uuele juhatusele:

• Liikmelisusega seotud info ja  inventuur- failid ja info on üle antud uuele 
juhatusele. Heli poolt on  tehtud esimesed andmete korrastamised. Saadetud 
peatatud liikmetele päringud nende  edasiste kavatsuste kohta ja tegeletud ka 
uuete ühingust lahkujatega.

• Liikmemaksu arved- saadetud päring raamatupidamisele võlgnike kohta. Peale 
vastuse laekumist saab välja saata uued arved.

• Raamatupidamisega suhtlemine on üle antud.
• Rahvusvaheline liikmelisus on üle antud
• Helil on  olemas pangakontde lugemise õigus.
• Juhatuse info kodulehel on muudetud

4.1 Ootel tegevused:
• Maksete tegemise õigus uuele juhatusele ei ole üle antud
• Äriregistri kanne ei ole tehtud



5. Jooksvad arutelud
5.1 Kodulehe majutamise hind. Laekus arve järgmis perioodi kohta. Maksetähteaeg 12 
mai. Tekkis küsimus, kas meil on hetkel veebimajutuse teenusele parem hind ja kas 
jõuab/on vajadus 12 maiks leida uus soodsam teenuse pakkuja. Arutelu käigus jõuti 
otsusele, et  jääb muutmata ja jääme sama lepingu ja teenuse pakkuja juurde. Juhatuse 
liikmed on äriregistris muutmata ja uuel juhatusel ei ole hetkel volitusi uute lepingute 
muutmiseks ja arvete tasumiseks. Merylin saadab eelmisele juhatusele meeldetuletuse 
arve tasumise kohta. Võtame teema uuesti fookusesse aasta lõpus enne järgmise arve 
laekumist.
5.2 Kodulehe kasutajaks registreerimine. Uuesti tuleks läbi saata info, millised hüved 
kaasnevad ühingu liikmelisusega sh kodulehe kasutamise võimalus. Kodulehel on hetkel 
ainult avalduse vorm, kuid infot ei ole. Heli kaasajastab liikmelisusega seotud info faili ja 
saadab selle uuesti õpetajate e-maililisti.

5.3 Suvine pööripeäeva 40 päevane ühis sadhna 13 mai kuni 21 juuni. Merylin soovib E-
mail´i välja pakutavate kriyadega teele panna 04.05 õhtul. Toimus arutelu Sadhna pikkuse 
ja formaadi kohta ning millised Kriyad võiks veel olla hääletuses.
5.4 Juhatuse töö süsteemsuse hoidmiseks vajaminevate protseduuride ja juhendite 
loomine jaoks hakkab Triin ühendust  võtma valdkonna vastutavate juhatuste liikmetega 
ja lepib kokku eraldi kokkusaamised.
5.5 Arutelu teemal millist infot isiklikest praktikatest  panna kodulehe üles. Eesmärgiga 
anda rohkem infot käimas olevatest pikematest praktikatest kuhu soovitakse kaasata ka 
teisi. Kuidas seda teha, millised on tehnilised võimalused kodulehel ja millises vorm 
oleks selleks parim. Ostusele arutelu käigus ei jõutud. Tehniliste lahenduste kohalt on 
vaja saada juurde lisa teadmisi. 

6. Järgmise juhatuse koosoleku aeg ja teemad
• Järgmine juhatuse koosolek 08.06 kell 10.00-12.00
• Projektide ja info üle andmine uuele juhatusele sh juhatuse liikmete registri kande 

tegemine äriregistris. 
• Seva grupid. Nende ülesanded ja juhid.
• Ülevaade mis on toimunud raamatu teemal.
• Kodulehe teemad ja  kodulehe Seva grupi tegevused.
• Ülevaade protseduuride loomisest.
• Tagasiside Sadhna kulgemisest.
•

7. Pikemad projektid
• Küsimustik- sügis 2025
• Veebidomeeni majutus- talv 2025


